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Hejtman Libereckého kraje Stanislav Eichler a člen Rady LK pro zdravotnictví MUDr. Pavel
Novák se v reakci na prohlášení zaměstnanců nemocnice a na vzniklou petici dnes sešli se
zástupci  odborových  organizací  působících  v  Krajské  nemocnici  Liberec.  Za  Lékařskou
odborovou organizaci se jednání zúčastnil její předseda MUDr.  Dušan Morman, primář odd.
ARO, za Odborovou unii  sester předsedkyně Olga Girsová,  vrchní  sestra na odd.  nukleární
medicíny,  a za Lékařský odborový klub místopředsedové MUDr. Ivana Zyková, anestezioložka
na odd. ARO,  a MUDr.  Vít Palous, lékař na odd. urologie.

Na jednání bylo konstatováno, že vyjádření hejtmana k přeměně liberecké nemocnice z akciové
společnosti na neziskovou nebyla v některých  médiích interpretována šťastně a citace byly
nepřesné. Hejtman a radní se dohodli s šéfy odborů a vedením nemocnice, že společná jednání
budou pokračovat v příštím týdnu v průběhu jeho osobní návštěvy Krajské nemocnice Liberec.


